
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXI/2020 

XXI Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 27 sierpnia 2020  

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2020 r. o godz. 16:10, a zakończono o godz. 17:00 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie XXI sesji Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Frédéric Coppin, poinformował, że sesja jest zamknięta a jeżeli ktoś z obecnych 

miał jakieś pytania, to mógł się zgłosić do dyrektorów, kierowników i pracowników Urzędu 

oraz Burmistrza. Przypomniał o obowiązku używania masek podczas sesji. 

 Poinformował, że przebieg obrad jest nagrywany, transmitowany na żywo i rejestrowany  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a wersja archiwalna dostępna jest  

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz  

w sposób zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji bierze udział 11 Radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować prawomocne uchwały 

oraz przywitał wszystkich obecnych. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin  powiedział, że porządek obrad wraz  

z materiałami sesyjnymi  Radni otrzymali za pomocą eSesji, odczytał wszystkie jego punkty  

i zapytał czy są wnioski o wprowadzenie zmian. 

a) Frédéric Coppin  złożył wniosek o zmianę porządku obrad. 



W porządku obrad pominięty został punkt dotyczący sprawozdania z działalności Burmistrza 

między sesjami, zaproponował, aby go dodać jako punkt 9 i poprosił o głosowanie w sprawie 

zmiany porządku. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że wniosek został przyjęty,  

a następnie odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

b) Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poprosił o głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku 

obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że zmieniony porządek obrad 

został przyjęty. 

 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Miejskiej z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali 

w terminie i zgodnie ze statutem, zapytał czy ktoś z Radnych ma uwagi do protokołu. 

Brak uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Miejskiej z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że projekt uchwały Pani 

Skarbnik Bożena Gąska przedstawiła na posiedzeniu Komisji, a w związku z brakiem pytań 

zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (10) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Ptak 

 

NIEOBECNI (4) 



Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, Uchwała nr XXI/113/2020 została podjęta. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że również projekt tej uchwały 

Pani Skarbnik Bożena Gąska przedstawiła na posiedzeniu Komisji i w związku z brakiem 

pytań zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.  

W związku z problemami technicznymi (brak wyników głosowania) głosowanie powtórzono. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, Uchwała nr XXI/114/2020 została podjęta. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, ze wszystko zostało omówione w piątek  

i zaproponował przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 



Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XXI/115/2020 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powtórzył, że wszystko zostało omówione na 

posiedzeniu Komisji, wówczas zadawano pytania i zaproponował przystąpienie  

do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XXI/116/2020 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady oddał głos Burmistrzowi Tułowic. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił osobę Bogusławy Krawczyk, która wygrała 

konkurs na skarbnika. 

Bogusława Krawczyk przedstawiła  historię swojego zatrudnienia.  

 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu, Wiceprzewodniczący Roman Kopij 

odczytał treść uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Tułowice. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Tomasz Gala, Michał Luty, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XXI/117/2020 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin jeszcze raz złożył podziękowania byłej Skarbnik 

Bożenie Gąsce oraz wręczając kwiaty przywitał nową Skarbnik Gminy Tułowice Bogusławę 

Krawczyk. 

Bogusława Krawczyk podziękowała za zaufanie, obiecała być dobrym strażnikiem finansów 

publicznych i wyraziła nadzieję na bardzo dobrą współpracę. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

wspominając o spotkaniu z przedstawicielami sołectw, Dyrektor Ośrodka Kultury oraz 

Proboszczem w sprawie organizacji Dożynek, jednocześnie informując o odwołaniu 

tradycyjnych obchodów i zaprosił na mającą się odbyć mszę dziękczynną. 

Powiedział o Walnym Zgromadzeniu Aglomeracji Opolskiej, przypominając, że kończy się 

bieżący okres finansowania i o tym, że wszyscy stajemy przed dylematem co przyniesie 

przyszłość. 

Poinformował o podpisaniu umowy na remont kotłowni przy ulicy Ceramicznej i Elsnera, co 

ma zapewnić oszczędność gazu i bezpieczeństwo energetyczne oraz o spotkaniu w sprawie 

sponsoringu posadowienia w Tułowicach Małych sygnalizatora świetlnego pokazującego 

prędkość. 

Wspomniał o planach spotkania w sprawie budowy ścieżki rowerowej wzdłuż odcinka drogi 

wojewódzkiej 405 oraz zakupie pomp zatapialnych dla jednostek OSP w Tułowicach  

i Goszczowicach. 

Burmistrz poinformował o złożeniu wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych na remont 

ulicy Pocztowej oraz ogłoszeniu przetargu na budowę świetlicy w Szydłowie, a także  

o fakcie zgłoszenia się firmy gotowej na wykonanie rozbiórki budynku na ul. Opolskiej  

w Szydłowie. 

Brak pytań 



10. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Tułowicach między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że Radni na tablety otrzymali 

informację o działaniach podczas wakacji. 

Wspomniał o spotkaniach z Burmistrzem dotyczących zmiany w budżecie i potwierdził,  

że o wszystkich ważnych sprawach są z Przewodniczącym na bieżąco informowani. 

Poinformował o spotkaniu z Dyrektorem ZGKiM w sprawie monitoringu osiedlowego  

w miejscach składowania nieczystości, które są bardzo problemowe, jednocześnie poprosił 

mieszkańców o przestrzeganie zasad segregacji odpadów i nie wystawianie obok altan 

śmietnikowych „gabarytów”. 

Brak pytań 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że otrzymał trzy wnioski od Radnego 

Krzysztofa Mroza i poprosił o ich przedstawienie. 

Radny Krzysztof Mróz odczytał złożone wnioski: 

 - w sprawie budowy odwodnienia dróg gminnych w Szydłowie, 

 - w sprawie usunięcia drzew z przejętej posesji w Szydłowie, 

 - uaktualnienia rejestru oraz ewidencji zabytków. 

Brak innych wniosków 

 

12. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że poprzez e-Sesję Radni otrzymali 

zaktualizowany Rejestr listów. 

13. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że na wszystkie pytania odpowiedzi były udzielane na 

bieżąco, a Rejestr jest zamieszczony na e-Sesji. 

 

14. Wolne wnioski. 

 

Brak wniosków. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał wstępne terminy: 

 

- komisji 21 września godz. 16:00, 

- sesji 24 września br. godz. 16:00 

 

 

 

 



W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin 

zamknął obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


